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Enkel fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh 

 

Inköp av bostadsrätter är ett av många viktiga verktyg för att lösa bostadsbristens 

konsekvenser 

 

Kommunledningen tillsatte 2016 en bostadsgeneral som nu har lämnat sin rapport till 

kommunstyrelsen. Förslagen i rapporten var få, markanvisningar, använda sig av bl a 

förskolelokaler och blockförhyra hyreslägenheter. 

 

Vi har vid flera tillfällen debatterat kommunens bostadsrättsköp i fullmäktige. 

Kommunledningen har då rakryggat stått upp för att inköp av bostadsrätter är ett av flera 

viktiga verktyg. Här finns en tydlig konflikt. Bostäderna behövs. När samhället misslyckats 

med att bygga nytt finns därför i det korta perspektivet två val; att blockförhyra 

hyresrättslägenheter vilket kommer innebära en längre hyresrättskö eller att köpa in 

bostadsrätter. På påskafton helvände kommunstyrelsens ordförande och stängde för 

möjligheten att köpa in bostadsrätter. 

 

Är det rätt att hyresgästkollektivet ska få längre köer till hyresrätter när ni nu bestämt 

er för att främst värna de som har råd att köpa sin bostad? 

   

 


